
Care este situația drumurilor
în județul Constanța la orele
13.00
26 noiembrie 2023 13:12
Toate drumurile județene și naționale sunt închise
-65 localități fără energie electrică
-33 localități fără alimentare cu apă
-44 autovehicule blocate în zăpadă
-175 persoane blocate în autovehicule
-peste 200 de pompieri în teren cu 37 de forțe și mijloace
-peste 100 de utilaje în teren pentru deblocarea drumurilor
-a fost instituită permanența la instituții
-a  fost  mărită  capacitatea  operațională  la  nivelul
inspectoratului  din  tura  liberă

Ca urmare a lipsei de energie
electrică  orașul  Constanța
rămâne fără apă potabilă
26 noiembrie 2023 13:12
La  ora  actuală  a  căzut  tensiunea  la  toate  sursele  care
alimentează tot orașul Constanța (Palas, Cișmele, Galeșu și
Constanța Nord).

În aceste condiții toți consumatorii din mun. Constanța vor
rămâne fără apă la robinete în aproximativ 2 ore. Asigurăm
abonații că vom relua alimentarea cu apă la parametrii optimi
imediat  ce  echipele  furnizorului  de  energie  vor  reuși  să
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repună  în  funcțiune  liniile  de  tensiune.  Vom  reveni  cu
amănunte imediat ce vor apărea informații noi din teren!  

Toate drumurile naționale și
județene  din  Constanța  sunt
închise. Ultimele date de la
ISU
26 noiembrie 2023 13:12

UPDATE ORA 09:40:
-sunt închise circulației toate drumurile nationale;
-sunt închise circulației toate drumurile județene;
-CODUL ROȘU a fost prelungit până la ora 16:00;
MISIUNI EXECUTATE ȘI ÎN DINAMICĂ:
-36 copaci degajați
– 1 stradă inundată
– 12 autoturisme avariate
– 35autoturisme blocate/înzăpezite
– 4 microbuze
– 2 autocare
– 1 cisternă
– 215 persoane blocate/înzăpezite
– 4 stâlpi de electricitate
– 1 acoperișur de garaj
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– 3 acoperișuri de locuință
– 1 coș de fum de locuință
– fără alimentare cu apă-10 localități
• Topraisar
• Biruita
• Corbu
• Oituz
• M. kogalniceanu
• Valul lui Traian
• Cobadin
• Viișoara
• Stefan cel mare
• Faclia
– localități fără alimentare cu energie electrica- 59
-trenuri anulate- 24
Vã rugăm să țineți cont de următoarele recomandări :
Evitați să porniți la drum pe timp de viscol şi ninsoare
puternică,  iar  dacă  deplasarea  este  absolut  necesară,
informați-vă în prealabil dacă pe traseul stabilit nu sunt
drumuri blocate.
Înainte de plecare, asigurați-vă că autovehiculul este echipat
corespunzător pentru circulaţia în condiţii de iarnă (anvelope
specifice  sezonului  rece,  lanţuri  antiderapante,  lopată,
săculeţ cu nisip etc.).
Urmăriți  la  posturile  radio/TV  buletinele  meteorologice  și
recomandările autorităților.

Ce  localități  din  județul
Constanța nu au apă potabilă
26 noiembrie 2023 13:12
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În ultima oră, s-au înregistrat căderi totale de tensiune la
sursele ce asigură alimentarea cu apă la nivelul localităților
Negru  Vodă,  Cotu  Văii,  Poiana,  General  Scărișoreanu  și
Plopeni.
Situația actualizată a localităților fără apă potabilă este
următoarea:  Biruința,  Topraisar,  Corbu,  Mihail  Kogălniceanu
(inclusiv aeroportul si zona bazei militare), Oituz, Valu lui
Traian, Castelu, Poarta Albă, Murfatlar, Cobadin, Viișoara,
Cernavodă, Ștefan cel Mare, Făclia, Saligny, Poiana, Negru
Vodă, Cotu Văii, General Scărișoreanu și Plopeni.
În continuare în municipiul Constanța, din cauza lipsei de
energie de la stația de tratare și pompare Palas, nu se poate
asigura apă potabilă abonaților din zonele și cartierele: CET,
Viile Noi, Medeea, Palas, Industrială, Brătianu, Km 4-5, Km 5,
Poarta 6, Abator, Gară, Casa de Cultură, Compozitori, Coiciu,
Inel I, Inel II, 1 Mai și Depozite – Halta Traian.

Codul  ROȘU  de  viscol  s-a
prelungit  până  la  orele
16.00!
26 noiembrie 2023 13:12
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Inspectoratul pentru Situații de Urgență Dobrogea a anunțat
prelungirea codului roșu în judeul Constanța până la orele
16.00.

56 de localități nu au curent electric.

(VIDEO) Iată ce drumuri din
județ sunt închise la această
oră!
26 noiembrie 2023 13:12

Drumuri închise circulației la ora 08.00:

-DN38

-DN3

-DN22A

-DN22

-DN22C

-TOATE drumurile județene

-55  localițăți  nu  sunt  alimentate  cu  energie  electrică(se
lucrează pentru remediere)
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-11 localități fără alimentare cu apă

-24 trenuri anulate

Vã rugăm să țineți cont de următoarele recomandări :

Evitați să porniți la drum pe timp de viscol şi ninsoare
puternică,  iar  dacă  deplasarea  este  absolut  necesară,
informați-vă în prealabil dacă pe traseul stabilit nu sunt
drumuri blocate.

Înainte de plecare, asigurați-vă că autovehiculul este echipat
corespunzător pentru circulaţia în condiţii de iarnă (anvelope
specifice  sezonului  rece,  lanţuri  antiderapante,  lopată,
săculeţ cu nisip etc.).

Urmăriți  la  posturile  radio/TV  buletinele  meteorologice  și
recomandările autorităților.

Cod  ROȘU  de  viscol,  în
Dobrogea!  Sunt  închise
circulației 3 drumuri: DN22A
Hârșova-Saraiu,  DN2A  Mihail
Kogălnicea-Hârșova,  DN22
Lumina-Tulcea
26 noiembrie 2023 13:12
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Până la ora 06:00, în această dimineață, dispeceratul ISU
„Dobrogea” al județului Constanța a înregistrat peste 50 de
apeluri la numărul unic de urgență 112 care semnalau diverse
situații de urgență.

Peste 100 pompieri sunt la datorie, se află în teren pentru
înlăturarea efectelor negative produse de furtună cu 20 de
mijloace tehnice.

Suntem susținuți și de echipaje de la RAJA, RDS, ENEL, RAJDP,
Primărie, SVSU, Poliția locală, SDN.

Pompierii au executat, până la ora 06.00, peste 30 de misiuni:
17  copaci  degajați,  2  autoturisme  avariate,  2  acoperișuri
smulse, două microbuze înzăpezite, o cisternă înzăpezită, 7
autoturisme înzăpezite, alte situații.

La  această  oră  sunt  închise  circulației  3  drumuri:  DN22A
Hârșova-Saraiu; DN2A Mihail Kogălnicea-Hârșova, DN22 Lumina-
Tulcea.

Situația este în dinamică, vom reveni cu detalii!

Vã rugăm să țineți cont de următoarele recomandări :

Evitați să porniți la drum pe timp de viscol şi ninsoare
puternică,  iar  dacă  deplasarea  este  absolut  necesară,
informați-vă în prealabil dacă pe traseul stabilit nu sunt
drumuri blocate.

Înainte de plecare, asigurați-vă că autovehiculul este echipat
corespunzător pentru circulaţia în condiţii de iarnă (anvelope
specifice  sezonului  rece,  lanţuri  antiderapante,  lopată,



săculeţ cu nisip etc.).

Urmăriți  la  posturile  radio/TV  buletinele  meteorologice  și
recomandările autorităților.

Evitați atingerea stâlpilor sau firelor căzute la pământ.

Evitați adăpostirea sau trecerea prin apropierea copacilor,
stâlpilor, panourilor publicitare, construcţiilor cu elemente
de  arhitectură  ce  pot  fi  uşor  dislocate,  precum  şi  a
imobilelor  aflate  în  construcţie.

Curățați sa̦ntu̦rile si̦ rigolele de scurgere pentru facilitarea
evacuar̆ii normale a apei provenite din precipitații.

În cazul cresțerii debitelor pe anumite cursuri de apa,̆ nu
încercați să le traversați prin apă si̦ nu vă apropiați de
malurile acestora.

Din  cauza  căderilor  de
tensiune, zeci de localități,
inclusiv  municipiul
Constanța,  sunt  afectate  de
lipsa apei potabile!
26 noiembrie 2023 13:12
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La această oră, județul Constanța încă se află sub avertizare
de cod de vreme severă, cu rafale de vânt care au atins pragul
critic de 100 km/h. Având în vedere acest aspect, la nivelul
mai  multor  surse  și  stații  tratare  și/sau  pompare  s-au
înregistrat noaptea trecută fluctuații și căderi de tensiune
ce au afectat alimentarea cu apă în mai multe localități din
județ, inclusiv municipiul Constanța.

În această dimineață sunt afectate de lipsa apei potabile
următoarele  localități:  Biruința,  Topraisar,  Corbu,  Mihail
Kogălniceanu  (inclusiv  aeroportul  si  zona  bazei  militare),
Oituz,  Valu  lui  Traian,  Castelu,  Poarta  Albă,  Murfatlar,
Cobadin,  Viișoara,  Cernavodă,  Ștefan  cel  Mare,  Făclia  și
Saligny.

În jurul orei 03.30, la Stația de Pompare si Tratare Palas s-
au înregistrat mai multe fluctuații urmate de o cădere totală
de tensiune, motiv pentru care pompele de la nivelul stației
nu au mai putut funcționa. Până la remedierea situației de
natură electrică sunt afectați de lipsa apei consumatorii din
municipiul Constanța din următoarele zone: CET, Viile Noi,
Medeea, Palas, Industrială, Brătianu, Km 4-5, Km 5, Poarta 6,
Abator, Gară, Casa de Cultură, Compozitori, Coiciu, Inel I,
Inel II, 1 Mai și Depozite – Halta Traian.

Pentru remedierea situației, echipele RAJA de permanență din
cadrul stației sunt pregătite să facă toate manevrele necesare
pentru  repornirea  pompelor  în  condiții  de  siguranță,  însă
intervențiile  lor  sunt  condiționate  de  stabilizarea
alimentării cu energie. Având în vedere zona mare deservită,
și implicit lungimea și diametrul rețelei, pentru ca sistemul
să intre în presiune și toți abonații să aibă din nou apă la



presiuni normale, este nevoie de o perioadă de aproximativ 2-3
ore.

Asigurăm toți abonații afectați că lucrătorii RAJA vor face
tot posibilul pentru asigurarea continuității serviciului de
alimentare cu apă în condiții optime, atâta timp cât nu vor
mai exista fluctuații sau căderi de tensiune în alimentarea cu
energie a sistemelor operate.

Facem  un  apel  către  toți  consumatorii  care  înregistrează
probleme  la  sistemul  de  alimentare  cu  apă  cu  potabilă  și
canalizare, pentru remedierea acestor situații într-un timp
cât  mai  scurt,  să  sesizeze  toate  avariile  apărute  la
dispeceratul societății la numărul de telefon 0241.924 tasta
3.

Amintim  că  în  urma  atenționărilor  meteo,  la  nivelul
municipiului  Constanța  sunt  constituit  12  echipe  de
intervenție, iar în restul județului alte 9, dotate cu wome,
vidanje  și  pompe  de  mare  putere,  care  acționează  pentru
remediere  tuturor  solicitărilor  primite  la  dispeceratul
societății.

A  fost  reluată  furnizarea
apei  potabile  la  Tuzla  și
Eforie Sud
26 noiembrie 2023 13:12
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Echipele de intervenție ale furnizorului de energie au reușit
să pună sub tensiune linia care asigură curentul la sursa
Biruința 1.

Imediat, s-au făcut manevrele și s-a pornit pomparea. La ora
actuală se furnizează apă la presiuni normale către abonații
din Eforie Sud și Tuzla.

În continuare sunt probleme în asigurarea apei potabile în
sistem centralizat în localitățile Biruința și Topraisar.

Eforie  Sud,  Tuzla,  Biruința
și  Topraisar  nu  au  apă
potabilă  și  nici  curent
electric!
26 noiembrie 2023 13:12

În jurul orei 16.00, la nivelul stației de repompare Biruința
s-a înregistrat o cădere totală de tensiune. Fără curent,
stația  nu  poate  funcționa,  iar  abonații  din  localitățile
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Topraisar și Biruința nu au apă potabilă la robinete. 

La ora actuală, din cauza lipsei de energie electrică nu se
furnizează apă în 4 localități: Eforie Sud, Tuzla, Biruința și
Topraisar.

Rugăm abonații afectați să dea dovadă de înțelegere și îi
asigurăm  ca  echipele  ce  asigură  permanență  vor  relua
furnizarea de apă imediat ce vor fi rezolvate avariile la
sistemul de alimentare cu energie.

ALERTĂ  meteo  în  sudul
litoralului!  Unde  puteți
apela  pentru  sesiarea
problemelor  la  sistemul  de
alimentare cu apă potabilă
26 noiembrie 2023 13:12

La nivelul societății RAJA SA s-a constituit Comandamentul
pentru Situații de Urgență, în urma avertizărilor meteo de tip
cod  galben  și  portocaliu  pentru  regiunile  sudice  și  sud-
estice, emise de Administrația Națională de Meteorologie.

Fenomele  vizate  sunt  precipitații  însemnate  cantitativ,
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putându-se  acumula  pe  arii  restrânse  peste  50…60  l/mp  și
izolat 70 l/mp, intensificări ale vântului, cu rafale de 75…85
km/h,  și  viscol.  În  urma  acestor  avertizări,  la  nivelul
municipiului Constanța sunt pregătite să intervină 12 formații
de lucru alături de altele 9 constituite pentru a acționa în
restul  județului  în  toată  această  perioadă,  dotate  cu
autospeciale tip womă, vidanje, motopompe de mare putere și
autoutilitare.

În cursul acestei dimineți – 25 noiembrie 2023, Sursa Biruința
1 a înregistrat o cădere totală de tensiune. Au fost anunțate
echipele  furnizorului  de  energie  dar  până  la  remedierea
situației, vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din
localitățile Eforie Sud și Tuzla.

Rugăm toţi abonaţii să dea dovadă de înţelegere, pentru că
echipele RAJA vor face tot ce este necesar pentru reluarea
serviciilor imediat ce vor fi remediate avariile survenite la
nivelul rețelei de furnizare a energiei electrice, probleme
care nu țin de operativitatea echipelor noastre.

Facem un apel către toți abonații care înregistrează probleme
la  sistemul  de  alimentare  cu  apă  potabilă  și  canalizare,
pentru remedierea acestor situații într-un timp cât mai scurt,
să sesizeze toate avariile apărute la dispeceratul societății
la numărul de telefon 0241.924 tasta 3.

Avarie pe strada Maior Șofran
din municipiul Constanța
26 noiembrie 2023 13:12
Pentru  remedierea  unei  avarii  survenite  la  conducta  de
alimentare cu apă de pe strada Maior Șofran, din municipiul
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Constanța, RAJA SA este nevoită să întrerupă furnizarea apei
potabile astăzi, 25 noiembrie 2023, în intervalul 09.30-16.30.
Sunt afectați abonații cuprinși în perimetrul delimitat de
străzile: Lt. Economu – Bd. Mamaia – Soveja – Unirii.
Ne cerem scuze abonaților din zona afectată și îi asigurăm că
echipele  de  intervenție  vor  face  tot  posibilul  pentru
remedierea  avariei  în  cel  mai  scurt  timp.

A  fost  convocat  Comitetul
Județean  pentru  Situații  de
Urgență (CJSU)
26 noiembrie 2023 13:12

Astăzi,  24  noiembrie  a.c.,  prefectul  județului  Constanța,
Silviu-Iulian  COȘA,  a  convocat  Comitetul  Județean  pentru
Situații de Urgență (CJSU), în vederea votării hotărârii nr.
50.  Aceasta  prevede  completarea  Centrului  Județean  de
Conducere și Coordonare a Intervenției (CJCCI) de la nivelul
județului  Constanța,  pe  perioada  Avertizărilor  emise  de
Administrația Națională de Meteorologie.

Având în vedere avertismentele meteo, emise saupreconizate,de
intrarea  județului  Constanța  sub  avertizarea  codului
portocaliu/roșu de vreme severă, structura Centrului Județean
de Conducere și Coordonare a Intervenției a fost completată cu
reprezentanți ai instituțiilor și operatorilor economici din
componența  Comitetului  Județean  pentru  Situații  de  Urgență
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Constanța,  după  cum  urmează:  Centrul  Meteorologic  Regional
Dobrogea, Drumuri Județene Constanța S.A., Direcţia Regională
de Drumuri şi Poduri Constanţa, Direcția Regională de Drumuri
și  Poduri  Constanța  –  Secția  de  Autostrăzi,  S.C.  E  –
Distribuţie  Dobrogea  S.A.,  S.C.  R.A.J.A.  S.A.  Constanţa,
Direcția Regională de Distribuție Est Distrigaz Sud Rețele.

Centrul Județean de Conducere și Coordonare a Intervenției va
funcționa la sediul ISU „Dobrogea” Constanța. Toate U.A.T.-
urile au fost prealertate și se culeg date în mod constant din
teritoriu. În tot județul, pentru acțiunile de deszăpezire de
pe tronsoanele de autostradă, drumuri naționale și drumuri
județene,  sunt  pregătite  să  acționeaze  aproximativ  180  de
utilaje.

Pentru  limitarea  efectelor  fenomenelor  meteorologice  asupra
circulației  pe  drumurile  publice,  Inspectoratul  de  Poliție
Județean Constanța a angrenat efective si mijloace auto din
cadrul Serviciului Rutier, respectivun număr de 11echipaje ce
pot fi sprijinite, în funcție de necesitate, de alte 24 de
echipaje  arondate  orașelor  și  municipiilor  din  județși  13
autospeciale,  repartizate  în  funcție  de  zona  manifestării
riscului.  În  ceea  ce  privește  asigurarea  circulației
feroviare,  Sucursala  Regională  de  Căi  Ferate  Constanța
pregătește formații de 6-8 muncitori în consemn și 7 utilaje
de intervenție.

Pentru  a  putea  interveni  pe  perioada  vremii
nefavorbile,Serviciul  de  Ambulanță  Județean  Constanța  a
pregătit autospecialele pentru a putea fi utilizate pe timp de
iarnă.  De  asemena,  se  urmărește  menținerea  în  funcțiunea
parcului auto (7 autosanitare tip C2, 53 autosanitare tip B2,
4 autosanitare tip ACD, 3 autosanitare tip A1-A2) ceea ce
poate  asigura  în  permanență  un  număr  de  35  de  echipaje
pregătite pentru intervenție.

Totodată, Inspectoratul pentru Situații de Urgență “Dobrogea”
al Județului Constanța are pregătite să intervină un număr de



81 de mijloace de intervenție si 180 de cadre pe tură.

Pentru  asigurarea  furnizării  de  utilități  necesare
utilizatorilor  casnici  și  non-casnici,furnizorul  de
energieS.C. E – Distribuţie Dobrogea S.A. a raportat un număr
de 20 de echipe proprii și un număr de 10 echipe de terți
pentru  intervenții  în  rețelele  electrice.  Furnizorul  de
servicii de alimentare cu apă și de colectare-tratare a apelor
uzate, S.C. R.A.J.A. S.A. Constanţa dispune de un număr de 21
de echipe și 4 generatoare mobile disponibile să intervină în
zonele critice.

În  funcție  de  dinamica  situației,  numărul  mijloacelor  de
intervenție  și  al  personalului  de  interveniție  al
instituțiilor  cu  atribuții  în  gestionarea  situațiilor  de
urgență la nivel județean poate fi suplimentat.

‘’Din  raportările  prezentate  astăzi  în  cadrul  ședinței
extraordinare  a  Comitetului  Județean  pentru  Situații  de
Urgență, reiese faptul că instituțiile cu atribuții în ceea ce
privește  prevenirea  riscurilor  legate  de  condițiile  meteo
nefavorabile dar și de îndepărtarea efectelor acestora au la
dispoziție  utilajele,  materiale  și  resursa  umană  necesară.
Manifest încrederea că persoanele cu atribuții de conducere
vor acționa responsabil în coordonarea tuturor resurselor pe
care le au la dispoziție, astfel încât locuitorii județului să
fie în siguranță’’, a declarat prefectul județului Constanța,
Silviu-Iulian Coșa.

COD  PORTOCALIU  pe  litoral:
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RAJA a activat Comandamentul
pentru Situații de Urgență!
26 noiembrie 2023 13:12

Administrația Națională de Meteorologie a emis atenționări de
tip cod galben și portocaliu pentru regiunile sudice și sud-
estice,ce  se  vor  manifesta  prin  precipitații  însemnate
cantitativ, putându-se acumula pe arii restrânse peste 40-50
l/mp, intensificări ale vântului, cu rafale de 75-85 km/h, și
viscol.

Prin urmare, RAJA SA a activat Comandamentul pentru Situații
de  Urgență  la  nivelul  întregii  societăți,  deastăzi  –  24
noiembrie 2023, ora 16.00, până luni – 27noiembrie 2023, ora
08.00.

În întreaga arie de operare, zeci de echipe de intervenție,
dotate cu autospeciale tip womă, vidanje, motopompe de mare
putere și autoutilitare, au fost pregătite pentru a acționa cu
promptitudine  în  rezolvarea  situațiilor  specifice  care  pot
apărea  în  funcționarea  sistemelor  operate  la  nivelul
localităților  deservite.

La nivelul municipiului Constanța sunt pregătite săintervină
12formațiide lucru alături de altele 9 constituite pentru a
acționa în restul județului în toată această perioadă.

Angajații  societății  vor  depune  toate  eforturile  pentru
menținerea  serviciilor  de  alimentare  cu  apă  și  de
preluare/tratare a apelor uzate la parametri optimi. Singurele
probleme care pot apărea în funcționarea acestora, care nu țin

https://editiadesud.ro/cod-portocaliu-pe-litoral-raja-a-activat-comandamentul-pentru-situatii-de-urgenta/
https://editiadesud.ro/cod-portocaliu-pe-litoral-raja-a-activat-comandamentul-pentru-situatii-de-urgenta/


de operativitatea echipelor noastre, sunt cele legate de lipsa
energiei electrice (căderi de tensiune sau cabluri și fire de
înaltă tensiune smulse de vânt). În aceste condiții, rugăm
toți abonații să dea dovadă de înțelegere, pentru că RAJA SA
va  face  tot  ce  este  necesar  pentru  reluarea  serviciilor
imediat ce vor fi remediate avariile survenite pe rețeaua  de
furnizare a energiei electrice.

Totodată,  consumatorii  care  înregistrează  deficiențe  la
nivelul  sistemului  de  distribuție  apă  potabilă  sau  de
canalizare,  pot  sesiza  avariile  apărute  la  dispeceratul
societății, la numărul de telefon 0241.924,  tasta 3, pentru
remedierea acestora într-un timp cât mai scurt.

În  funcție  de  informațiile  primite  pe  parcurs  de  la
Administrația  Națională  de  Meteorologie,  activitatea
comandamentului  se  poate  prelungi.

Sportivii  constănțeni,  pe
podimul  Campionatului
Naţional  de  Karate-Do
„Shotokan”.  Iată  rezultatele
acestora
26 noiembrie 2023 13:12
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Campionatul  Naţional  de  Karate-Do  „Shotokan”  WSF,  s-a
desfăşurat  în  perioada  17-19.11.2023,  la  Târgul  Secuiesc.
Acesta  a  reunit  pe  tatami  un  număr  de  177  sportivi,
reprezentand 17 cluburi sportive concurente, din toată ţara.

Din judeţul Constanta au participat sportivii de la Clubul
Sportiv „Tomis Karate” Constanţa şi Clubul Sportiv „Farul”
Constanţa.

Clubul Sportiv „Tomis Karate” a avut o delegaţie formată din 8
sportivi. Aceştia au reprezentat oraşul cu succes, urcînd pe
podium,  la  fiecare  probă  la  care  au  evoluat,  obţinînd
următoarele  rezultate:

1.FERCU Matei Rares, copii 12-13 ani, -50 kg, elev în clasa a-
VI-a, la Şcoala Gimnazială nr. 29 „Mihai Viteazul”, Constanţa:

Locul I, la proba „Kansei Shiai”.
Locul I, la Kumite „Shobu Ipon”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.
Locul II, la proba „Kumite” WKF.

2.FERCU Eric Iustin, copii -8 ani, -30 kg, elev în clasa a-II-
a, la Şcoala Gimnazială nr. 29 „Mihai Viteazul”, Constanţa:

Locul I, la proba de „Kata”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Ippon.
Locul II, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.
Locul II, la proba „Kumite” WKF.

3.CROITORU-MILICĂ Maria-Cristiana, copii 10-11 ani, -34 kg,
elevă în clasa a-IV-a, la Şcoala Gimnazială nr. 38 „Dimitrie
Cantemir”, Constanţa:



Locul I, la  proba de „Kata”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Ippon”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.
Locul II, la proba „Kansei Shiai”.
Locul III, la proba „Todome Waza Shiai”.

4.MARIN Eva Georgia, copii 8-9 ani, -25 kg, elevă clasa a-III-
a, Şcoala Gimnazială nr. 3 „Ciprian Porumbescu” Constanţa:

Locul I, la proba „Todome Waza Shiai”.
Locul I, la proba „Kansei Shiai”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Ippon”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.
Locul I, la proba „Kumite” WKF

5.MARIN Robert Mihai, copii 10-11 ani, -42 kg, elev clasa a-V-
a, Şcoala Gimnazială nr. 3 „Ciprian Porumbescu”, Constanţa:

-Locul I, la proba „Todome Waza Shiai”.
-Locul I, la proba „Kansei Shiai”.
-Locul III, la  proba de „Kata”.
-Locul III, la proba „Kumite Shobu Ippon”.
Locul III, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.
Locul III, la proba „Kumite” WKF.

6.RAVDAN Sofia, cadeţi 14-15 ani, -47 kg, elevă clasa a-VIII-
a, Şcoala Gimnazială, nr. 43 „Ferdinand”, Constanța:

-Locul II, la proba „Kansei-Shiai”.

-Locul II, la proba „Kumite” WKF.

-Locul III, la proba „Jyu Kumite”.

-Locul III, la proba „Kumite Shobu Ipoon”.

-Locul III, la proba „Todome Waza Shiai”.

7.DAN Gruia, cadeţi 14-15 ani; -70 kg, elev clasa a-VIII-a,
Școala Gimnazială nr. 7 „Remus Opreanu”, Constanţa:



-Locul I, la proba „Kansei-Shiai”.

-Locul II, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.

-Locul III, la proba „Kumite” WKF.

-Locul III, la proba „Kumite Shobu Ipoon”.

8.MOCANU Gabriel-Cristian, juniori 16-17 ani, -76 kg, elev
clasa a-XI-a Liceul Energetic, Constanţa:

-Locul I, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.

-Locul II, la proba „Kumite Shobu Ippon”.

-Locul II, la proba „Kumite” WKF.

-Locul III, la proba „Todome Waza Shiai”.

-Locul III, la proba „Kansei Shiai”.

-Locul III, la  proba de „Kata”.

-Locul III, la proba „Jyu Kumite”.

Sportivii  sunt  antrenaţi  de  Shihan  Muşat  Valerian  7  DAN,
antrenor emerit şi Senpai Vasile Florina-Anca, 2 DAN. Din
conducerea clubului mai fac parte:

-Sensei MUŞAT Valerian Jr., 5 DAN, antrenor emerit.

-Sensei ALBICI Gabriel 5 DAN.

Clubul Sportiv „Farul” Constanţa, a participat cu 3 sportivi,
antrenaţi de Muşat Valerian şi au obţinut medalii la toate
probele la care au fost înscrişi:

1.VASILE Dan Valentin, seniori, -84 kg:

Locul I, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Ippon”.
Locul I, la proba „Kumite” WKF.



Locul I, la proba „Jyu Kumite”.
Locul II, la proba „Todome Waza Shiai”.
Locul II, la proba „Kansei Shiai”.
Locul II, la  proba de „Kata”.

2.COTOBAN Andreea, senioare, +68 kg:

Locul I, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Ippon”.
Locul I, la proba „Kumite” WKF.
Locul II, la proba „Jyu Kumite”.

3.COTOBAN Livia, senioare, -68 kg:

Locul I, la proba „Kumite Shobu Sanbon”.
Locul I, la proba „Kumite Shobu Ippon”.
Locul II, la proba „Kumite” WKF.
Locul II, la proba „Jyu Kumite”.seniori

În total, sportivii constănţeni au obţinut 57 de medalii,
dintre care:

26 medalii de aur,
17 medalii de argint,
14 medalii de bronz.

Clubul Sportiv „Tomis Karate” Constanţa a obţinut locul I,
pentru numărul de medalii obţinute.

FOTO: Ilustrativ

Va fi sistată furnizarea apei
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potabile în cartierul Palazu
Mare din Constanța
26 noiembrie 2023 13:12

Marți,  28  noiembrie  2023,  se  vor  executa  lucrări  de
sectorizare la nivelul sistemului de alimentare cu apă, de la
intersecția  străzilor  Recoltei  cu  Alexandru  Sahia  din
cartierul  Palazu  Mare.

Astfel, în intervalul orar 09.30 – 16.00, vor fi afectați de
lipsa apei consumatorii din cartierul Palazu Mare, situați în
perimetrul   delimitat  de  străzile:  bd.  Tomis  (DN2A)  –
Dumbrăveni – Santinelei – Popa Șapcă – Islaz – bd. Tomis
(DN2A), precum și Secția Clinică de Psihiatrie din cadrul
Spitalului  Clinic  Județean  de  Urgență  Sf.  Apostol  Andrei
Constanța, dar și Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie.

Investiția face parte din “Contractul de Servicii Bazat pe
Gestionarea  Eficientă  a  Distribuției  de  Apă  în  Sistem
Centralizat”,  în  valoare  de  4  milioane  de  Euro.

Rugăm utilizatorii afectați de această lucrare sa își asigure
rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic în perioada
în care va fi sistata alimentarea cu apă.

„Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție ale constructorului vor
face  tot  posibilul  pentru  finalizarea  intervențiilor  și
reluarea furnizării apei potabile în timp operativ.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
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dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacității  de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea  furnizării  serviciilor”,  au  transmis
reprezentanții  RAJA  Constanța.

Dosar penal pentru un șofer
prins fără permis pe strada
Gării din Neptun
26 noiembrie 2023 13:12

Ieri, 22 noiembrie în jurul orei 13.45, polițiști din cadrul
Poliției Stațiunii Neptun au identificat un bărbat, de 49 de
ani,  care  a  condus  un  autoturism,  pe  strada  Gării  din
stațiunea Neptun, fără a deține permis de conducere pentru
nicio categorie de vehicule.

Șoferul de ocazie s-a ales cu dosar penal.

https://editiadesud.ro/dosar-penal-pentru-un-sofer-prins-fara-permis-pe-strada-garii-din-neptun/
https://editiadesud.ro/dosar-penal-pentru-un-sofer-prins-fara-permis-pe-strada-garii-din-neptun/
https://editiadesud.ro/dosar-penal-pentru-un-sofer-prins-fara-permis-pe-strada-garii-din-neptun/


Un  bărbat  condamnat  pentru
viol de Judecătoria Mangalia
a fost prins de polițiști
26 noiembrie 2023 13:12

La data de 22 noiembrie a.c., polițiști din cadrul Serviciului
Investigații Criminale au identificat un bărbat, de 52 de ani,
pe  numele  căruia  Judecătoria  Mangalia  a  emis  mandat  de
executare a pedepsei de 5 ani și 4 luni de închisoarepentru
săvârșirea infracțiunilor de viol, lipsire de libertate în mod
ilegal și lovirea sau alte violențe.

Bărbatul a fost condus și încarcerat în Penitenciarul Poarta
Albă.

A murit Rona Hartner. A fost
una dintre cele mai iubite și
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apreciate actrițe de la noi
din țară
26 noiembrie 2023 13:12

Rona Hartner a murit la vârsta de 50 de ani, după o lungă și
dificilă luptă cu cancerul. Actrița s-a confruntat în ultima
perioadă cu probleme grave de sănătate, la plămâni și creier,
iar apropiații acesteia sperau la un miracol.

Rona Hartner a fost una dintre cele mai iubite și apreciate
actrițe de la noi din țară. La doar 50 de ani, aceasta reușise
să câștige lupta cu cancerul la colon, însă la scurt timp
boala a recidivat și a fost, din nou, diagnosticată cu cancer,
de această dată la plămâni și creier.

Deși fanii și apropiații acesteia sperau la un miracol, Rona
Hartner s-a stins din viață joi, 23 noiembrie 2023, la vârsta
de 50 de ani. Anunțul decesului a fost făcut chiar de sora
actriței, Rinda, care a publicat pe Facebook o fotografie cu o
lumânare aprinsă.

Cădere de tensiune la Stația
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de pompare si tratare Palas
26 noiembrie 2023 13:12

În cursul acestei dimineți, 22 noiembrie 2023, în jurul orei
09,00, la Stația de pompare si tratare Palas s-au înregistrat
mai multe variații de tensiune, pompele de la nivelul stației
rămânând fără alimentare cu energie electrică.

Prin urmare, în intervalul orar 09.00 – 12.00, în cartierele
CET, Viile Noi, Medeea, Palas, Brătianu, Km 4-5, Km 5, Poarta
6, Abator, Gara, Casa de Cultură, Compozitori, Inel I, Inel
II, bd. 1 Mai și Depozite – Halta Traian, precum și Zona
Industrială, se furnizează apă potabilă cu presiune scăzută,
iar consumatorii de la etajele superioare ale blocurilor nu au
apă  potabilă  la  robinete,  din  cauza  întreruperilor  de
tensiune.

Pentru remedierea situației, echipele RAJA de permanență din
cadrul stației fac toate manevrele necesare pentru repornirea
pompelor în condiții de siguranță, însă intervențiile lor sunt
condiționate de stabilizarea alimentării cu energie. Având în
vedere zona mare deservită, și implicit lungimea și diametrul
rețelei,  pentru  ca  sistemul  să  intre  în  presiune  și  toți
abonații să aibă din nou apă la presiuni normale, este nevoie
de o perioadă de aproximativ 2 ore.

Asigurăm toți abonații afectați că lucrătorii RAJA vor face
tot posibilul pentru asigurarea continuității serviciului de
alimentare cu apă la parametrii optimi, atâta timp cât nu vor
mai exista fluctuații în alimentarea cu energie a stației.

https://editiadesud.ro/cadere-de-tensiune-la-statia-de-pompare-si-tratare-palas/

